



## Protokoll styrelsemöte S06 2019-02-26

<b>Närvaro:</b>	Noah Mayerhofer	Vice Ordförande
	Emil Wihlander	Skattmästare. Från och med §11
	Oskar Damkjaer	Studierådsordförande
	Hannes Lantz	Cafémästare
	Joel Jonsson	Näringslivsansvarig
	Julia Nolinder	Källarmästare
	Johannes Törnblom	Aktivitetsansvarig
	Jesper Graham	Sexmästare
	Fred Nordell	Överphös
	Axel Syrén	Revisor
	Martin Bergman	Revisor
	Desirée Ohlsson	Kårkontakt TLTH
	Erik Gralén	
	Jesper Berg	
	Sandra Nyström	

§1	OFMÖ	Vice Ordförande Noah Mayerhofer förklarade mötet öppnat klockan 12:15.
§2	Tid och sätt	Tid och sätt godkändes.
§3	Adjungeringar	Mötet <b>beslöt</b> att adjungera följande: <ul style="list-style-type: none"><li>• Erik Gralén</li><li>• Jesper Berg</li><li>• Sandra Nyström</li></ul>
§4	Föredragningslista	Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
§5	Föregående mötesprotokoll	Mötet <b>beslöt</b> att godkänna protokollet: <ul style="list-style-type: none"><li>• Protokoll styrelsemöte S05 2019-02-19</li><li>• Protokoll styrelsemöte S04 2019-02-12</li></ul>
§6	Val av justerare	Mötet <b>beslöt</b> att välja Jesper Graham till medjusterare.
§7	Information från kåren	Styrelse- och heltidaransökan är öppen.
§8	Information PLCD	Oskar Damkjaer har blivit vald till Canvasrepresentant.



- §9 Information från kollegierna Aktivitetsutskottet jobbar för en extra buss till Tandem.  
SRD informerar om att gamla mackbiljetter kommer gå ut till sommaren.
- §10 Ekonomisk status Ingen som kan rapportera om ekonomisk status närvarade.
- §11 Utskottsrapporter Nästan alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.
- §12 Bokslut Några fler verksamhetsberättelser har kommit in. Det går långsamt framåt.
- §13 Omvärldsbevakning Inget att rapportera.
- §14 Fatanläggning till iDét  
Sektionen kan låna en fatanläggning men den fungerar inte. Sexmästeriet vill köpa in en ny halvfast anläggning, detta skulle kosta cirka 15 000kr. Styrelsen informeras om var anläggningen isåfall skulle placeras och hur verksamheten skulle fungera med en fatanläggning.  
Mötet diskuterar. Det som diskuteras är framförallt om fatanläggningen skulle få plats där det är tänkt och om det har kollats upp hur man ska få el dit. Det har det inte. Det diskuteras även om det här är något sektionsmötet ska bestämma istället eftersom det rör en större summa pengar.  
Mötet **beslöt** att styrelsen ska undersöka om fatanläggningen får plats och man kan få el till anläggningen. Sedan ska det presenteras på VTM.
- §15 Beslutsuppföljning **Sektionsbil** - Jesper Gram presenterar vad han undersökt. Det skulle kosta ungefär 10 000kr att hyra en bil i en månad och kortfattat vilka regler olika företag har för att hyra ut en bil.  
Mötet diskuterar.  
Mötet anser en plan för bokningssystem måste finnas och det måste kollas upp om det bara är en person som får göra bilen eller om det kan vara flera.  
Mötet **beslöt** att styrelsen ska undersöka hur ett bokningssystem kan fungera och reglerna för hur uthyrning av bil ser ut. Sedan ska det presenteras på VTM.
- §16 Entlediganden av funktionärer Ingen att entlediga.



- §17 Val av funktionärer      Mötet **beslöt** att välja in följande funktionärer:
- Oskar Ström till Semesterfirare
- §18 Meddelanden              Sektionens likviditet är låg just nu. Väntar på betalningar från Teknikfokus.
- Det finns ett mail om att styrelsen ska besluta om en representant till Dforum.
- Det är Skiphtesgasque på fredag den 1/3.
- Det är Alumnipub med whiskyprovning den 8/3.
- §19 Övrigt                      SRD förklarar att de skulle vilja ha pengar till gamla mackbiljetter. Mötet kommer fram till att det är smidigare att gå över budgeten och förklara det på sektionsmötet istället.
- §20 OFMA                      Mötesordförande förklarade mötet avslutat klockan 12:46.
- Mötessekreterare              Mötesordförande              Justeras
- Oskar Damkjaer  
Studierådsordförande              Noah Mayerhofer  
Vice Ordförande                      Jesper Grahm  
Sexmästare